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Samo jedinstveno...
     Kako ocenjujete godinu za nama?
   - Za nama je jedan loš i težak period. Usled ekonomske krize nije bilo dovoljno novca, a zbog
izbornog procesa i naknadnih formiranja novih organa vlasti, izgubilio se dosta vremena.   

   Kako se to odrazilo na Starčevo?
   - U svemu tome, Starčevo nije mnogo trpelo, jer smo imali plan za krizu koja dolazi. Tokom
ove godine otvoren je  novi vrtić, a redovne aktivnosti su obavljane bez većih problema.
Sportske i kulturne aktivnosti su naročito dale dobar rezultat ove godine, posebno u fudbalu i
odbojci. Otpočeli su i radovi na prečistaču otpadnih voda, odnosno postavljanje mašinske
opreme. 

   A gasifikacija i kablovska televizija?
   - Preduzeće koje investira u gasifikaciju je u transformaciji i očekujemo da će, po najavama,
nova firma preuzeti da završi posao do kraja. Kablovska televizija i internet su “zapeli“ u
pregovorima s “Elektrovojvodinom“, a investitor koji ulaže u ovaj posao daje sve od sebe da
nadje rešenje. Podsećam, u pitanju su samostalni investitori a ne država, tako da mi iz Mesne
zajednice tu ne možemo mnogo da pomognemo.

   Kakvi su planovi za 2013. godinu?
   - S obzirom na uslove u okruženju, ne treba previše očekivati. Ali, spremaćemo projekte, pa
kad se ukaže prilika, iskoristićemo je. Naša namera je da, ako budemo mogli, asfaltiramo jedinu
preostalu kaldrmisanu ulicu, Ritsku, i da pripremimo dokumentaciju za drugu fazu rekonstrukcije
trga (pijaca) i rekonstrukciju fiskulturne sale, odnosno izgradnju sportske hale. Naravno,
uložićemo maksimalni trud za pustimo kanalizaciju u funkciju.

   Kakvi su odnosi sa novom gradskom vlašću?
   - Komunikacija postoji. Odlučio sam se na kohabitaciju, i u tom smislu već sam učestvovao u
usmeravanju sredstava iz Pokrajine na gradske projekte u iznosu od oko 30 miliona dinara..
Medjutim, to treba da bude dvosmerni proces i očekujem da se Grad još više uključi u rešavanje
naših, starčevačkih problema. Tu prvenstveno mislim na komunalo opremanje naše
radno-poslovne i sportsko-rekreativne zone, uvodjnje pedijatarske službe, izgradnju biciklističke
staze...

   Svake godine, u novogodišnjem intervjuu, pitamo Vas i da li ste, kao funkcioner,
predali izveštaj o imovini i da li se tu nešto promenilo?
   - Izveštaj sam predao, od imovine posedujem samo automobil i uštedjevinu u banci. Živim u
porodičnoj kući u Starčevu a od decembra sam i u ovom mandatu na stalnom radu u Skupštini
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AP Vojvodine gde primam platu kao predsednik jednog od odbora i poslanički dodatak.

   Vaša novogodišnja poruka Starčevcima?
   - Samo jedinstveni možemo postići to da Starčevo ostane na mestu koje mu pripada - kao
razvijena lokalna zajednica svesnih ljudi da žele da unapredjuju mesto u kome žive. Nema
mesta visokoj politici u malim sredinama.
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